



تعترم منظمة مجموعة المتطوعين المدنيين GVC أن تمنح عقد للمناقصة التالية:

Gruppo Di Volontariato Civile GVC intends to award a contract for the following Tender code **GVC/SYR/IOT/2024/02** for Framework Agreement for "Schools Rehabilitation and Supply of School Furniture for Aleppo and Deir Ez Zor (4 Lots)"

The tender dossier is available from June 10 to July 10, 2024 and it can be collected by sending formal request by email to:

sy.procur@gvc.weworld.it

The email request must include the tender code in the subject line.

The deadline for submission tenders is July 11, 2024, at 04:30 pm in

GVC office to the following address: Damascus, Mezzeh west Villat, street Saad bin Abi Wakkas, Mohammadi mosque, Quraish Avenue, building 4634/2, Ground floor).

Possible additional information or clarifications/questions shall be submitted to GVC by June 26, 2024, and answers will be provided by GVC by June 27, 2024.

رمز المناقصة **GVC/SYR/IOT/2024/02**

اتفاقية الإطارية لمشروع "إعادة تأهيل المدارس وتوريد الأثاث المدرسي لحلب ودير الزور (4 بنود)

ملف المناقصة سيكون متاح اعتباراً من 10 حزيران ولغاية 10 تموز 2024 ويمكن الحصول عليه عبر ارسال بريد الكتروني لطلب ملف المناقصة إلى:

sy.procur@gvc.weworld.it

يتعين على الشركة الراغبة باستلام أوراق المناقصة ذكر رمز المناقصة في عنوان البريد الإلكتروني المرسل.

آخر موعد لتسليم ملف المناقصة هو 11 تموز 2024 الساعة 04:30pm في مكتب GVC إلى العنوان التالي: (دمشق، مزة فيلات غربية، شارع سعد بن وقاص جانب جامع المحمدي جادة قريش بناء رقم 2/4634 طابق ارضي).

يجب طلب معلومات أو توضيحات / أسئلة إضافية محتملة إلى GVC بحلول 26 حزيران 2024 وسيتم تقديم الإجابات من قبل GVC بحلول 27 حزيران 2024.